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Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte 2011-08-21 
 
Närvarande:  Mats Sjöberg, Lennart Linnerstedt, Magnus Berg, Gun Karlsson, Marie Binglöv, 

Staffan Hed 
  
1. Mötets öppnande 
 Ordförande förklarade mötet öppnat. 
 
2. Godkännande av dagordning 
 Dagordningen godkändes. 
 
3. Val av mötessekreterare 
 Till mötessekreterare utsågs Magnus Berg. 
 
4. Val av justerare 
 Marie Binglöv utsågs att jämte ordföranden justera protokollet. 
 
5. Föregående mötes protokoll 
 Föregående mötes protokoll lästes igenom och godkändes. 
 
6. Ekonomirapport 

� Till dags dato har 305 medlemmar betalat in avgiften. 
� Årsredovisningen gicks igenom inför årsmötet. 
� Klubbens ekonomi är god och spelåret ger ett litet underskott som beror på 

avskrivningar av de investeringar som gjorts i spellokalen. 
� Deltagandet på våra tävlingar har ökat med 328 par under spelåret, totalt har 6177 par 

spelat i våra tävlingar. 
    
7. Tävlingsrapport 

� Något färre par spelade i Sommarbridgen jämfört med föregående år. 
� Maria Klingspor och Calle Ragnarsson vann SM-mixed. Detta var deras tredje seger. 

Styrelsen gratulerar till titeln. 
 
8. Trivselkommitténs rapport 
 Bussresan till Bridgefestivalen i Örebro blev inställd p g a för få anmälningar.  
 
9. Rapport från FSB och DFB 
 Från FSB och ÖMBF finns för tillfället inget att rapportera. 
 
10. Övriga frågor 

� Inför årsmötet vill Mats att allt är förberett; Calle och Staffan skriver 
verksamhetsberättelsen, Magnus skriver en dagordning. 

� Mats hade ett förslag för att få till ytterligare en partävlingskväll; Nybörjarspelet  
flyttas till torsdag och en partävling spelas parallellt med denna. Kursverksamheten 
flyttas till onsdag kväll. En bonuseffekt blir att övergången för nybörjarna till ”vanlig” 
partävling blir mer naturlig. De närvarande tyckte att förslaget var intressant och bör 
utredas vidare.  

� Marie Binglöv önskar en fungerande skrivare till brickläggningen. Lennart tyckte att 
då bör vi inhandla en likvärdig med den som är i sekretariatet så det finns en reserv. 
Magnus fick i uppgift att undersöka detta 
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� Lennart sade att torsdagen den 1 september är det också eftermiddagsbridge och att det 
behövs informeras om det på klubben under de kommande veckorna. 

� Lennart tog upp ett problem rörande övernattningsbidrag för SM-parfinalen. Från och  
med i år spelas det ingen B-final vilket gör att de som blir utslagna i semifinalen inte 
har någon final att spela och därmed egentligen inte behöver övernatta. Styrelsen 
beslutade att de som kvalat in till semifinalen får en natts ersättning, kvalar man in till 
finalen får man ersättning för ytterligare en natt. 

 
11. Nästa styrelsemöte 
 Nästa styrelsemöte blir äger rum 4 september 17.00 
  
12. Mötet avslutas 
 Ordföranden förklarade dagens möte för avslutat. 
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